

## حتى 10% استرداد نقدي على المطاعم الدولية

باستخدام بطاقات BSF الائتمانية



### الشروط والأحكام:

- تسري هذه الحملة على جميع بطاقات BSF الائتمانية
- 5% استرداد نقدي على بطاقات فيزا وماستركارد الكلاسيكية، الذهبية والبلاتينية، بطاقة ماستركارد تيتانيوم وورلد، بطاقة فيزا سيجنتشر بحد أعلى لقيمة الاسترداد النقدي لكل عميل (300 ريال سعودي) (تشمل بطاقة لايف ستايل والفرسان)
- 10% استرداد نقدي على بطاقات فيزا إنفينيت وبطاقة فيزا إنفينيت بريفيج (بلاك كارد) وماستركارد وورلد إيليت وماستركارد برايسليس بحد أعلى لقيمة الاسترداد النقدي لكل عميل (1000 ريال سعودي) (تشمل بطاقة الفرسان إنفينيت)
- لا يوجد حد أدنى للإنفاق للتأهل لهذه الحملة
- العمليات المؤهلة للحصول على الاسترداد النقدي على المطاعم هي فقط العمليات الدولية المدفوعة بعملة غير عملة الريال السعودي بالبطاقة الائتمانية من البنك التي تمت عبر نقاط البيع أثناء السفر، ولا تشمل العمليات المحلية
- العمليات المؤهلة للاسترداد النقدي تعتمد على تصنيف التاجر من قبل البنك المستلم والمزود لجهاز نقاط البيع، لا ينطبق العرض على المطاعم داخل الفنادق
- سوف يتم إضافة مبلغ الاسترداد النقدي للبطاقات الائتمانية المفعلة وغير المتأخرة بالسداد في تاريخ 30 سبتمبر 2024.
- يجب أن تكون العمليات الشرائية على المطاعم المؤهلة للاسترداد النقدي صافية من العمليات الملغاة أو غير الصالحة أو المسترجعة جزئياً أو كلياً.
- تسري هذه الحملة على المدفوعات المؤهلة التي تمت من تاريخ 14 يوليو 2024 إلى تاريخ 31 أغسطس 2024.
- هذه الحملة لا تنطبق على موظفين البنك وحاملي البطاقات مسبقاً الدفع.
- إذا أخل حامل البطاقة الائتمانية بأي من شروط وأحكام هذه الحملة، أو بشروط هذا المنتج يحق للبنك استبعاده من المشاركة والاستفادة من هذه الحملة.
- في حال وجود اختلاف بين النص العربي والنص الإنجليزي لهذه الشروط والأحكام، يعتد بالنص العربي.
- تطبق شروط وأحكام بطاقات البنك الائتمانية.
- البنك خاضع لإشراف ورقابة البنك المركزي السعودي.



# Get up to 10% cashback on international restaurants

Using BSF Credit Cards



For more info  
800 124 2121 BSF.sa

## Terms and conditions:

- The campaign is applicable for all BSF credit cards.
- 5% dining Cashback on Classic, Gold, Platinum Visa\Mastercard, Mastercard Titanium and World, Signature Visa cards (including Lifestyle card and Alfursan) with a maximum cashback per card of SAR 300.
- 10% dining Cashback on Visa Infinite (including Alfursan), Visa Infinite Privilege (Black) Card, Mastercard World Elite and Mastercard Priceless with a maximum cashback per cards of SAR 1000.
- There is no minimum spending requirement to qualify for the campaign.
- Transactions eligible for cashback on restaurants are only international transactions paid in a Non-SAR currency using a BSF credit card made through the point of sale during travel, and does not include domestic transactions.
- Eligible transactions for the cashback conversion are based on the merchant category from the acquiring bank for the point of sale, the offer is not applicable to in-hotel restaurants
- "Cashback reward" will be credited to eligible active and non-delinquent BSF Credit Cards only on September 30th, 2024.
- Eligible dining spends will be net of reversed, invalid, cancelled, or partially or fully returned transactions.
- Campaign is valid on eligible payments spent from July 14th, 2024 to August 31st, 2024.
- BSF staff and Prepaid cardholders are not eligible for the offer.
- If the Card holder violates any of the terms and conditions of this campaign or the terms of this product, the bank has the right to disqualify him from participating and benefiting from this campaign.
- In the event of a discrepancy between the Arabic text and the English text of these Terms and Conditions, the Arabic text shall prevail.
- BSF Cards Terms & Conditions apply.
- BSF is under the supervision and control of Saudi Central Bank.